
Styrelsens svar till motion nummer 2 

 

Plantering av häck för att minska buller och insyn 

Motionären föreslår att föreningen planterar en häck för att dämpa buller 

och insyn för boende med bostäder som ligger längs Uppsalavägen samt 

för att öka upplevelsen av god estetik i området. 

 

Styrelsen inser att trafiken längs Uppsalavägen har ökat och kan 

upplevas som störande. 

På utsidan av staketet växer i dag en häck som sköts av kommunen. På 

insidan av staketet finns flera stora träd som sommartid delvis minskar 

insyn för de boende och det är en slänt ner mot fastigheten. 

 

Staketet är ett par hundra meter långt. Dels sträcker sig staketet framför 

flerfamiljshusen med adress Hagtornsvägen, dels sträcker sig staketet 

framför radhusen med adress Nyponvägen. Att plantera en häck är för 

närvarande inte förenligt med de kostnader det skulle innebära för inköp 

av jord, växter och den arbetsinsats som det skulle krävas att genomföra 

arbetet. 

 

Styrelsen yrkar därför avslag på motionen. 

 

Styrelsen föreslår stämman att ge styrelsen i uppdrag att undersöka om 

häcken på utsidan kan tillåtas att växa upp rejält för att eventuellt kunna 

minska buller. 

 


